

# JALINAN FINAS, KUIM

Oleh Sani Kamarudzaman

ianz@hmetro.com.my

**S**ELARAS dengan visi meningkatkan kualiti filem Malaysia untuk mencapai taraf antarabangsa berlandaskan budaya Malaysia, Perbadanan Kemajuan Filem Nasional Malaysia (Finas)

menjalin satu lagi usahasama dengan Kolej Universiti Islam Malaysia (KUIM).

Sebagai Badan Berkanun Persekutuan yang ditubuhkan melalui Akta Perbadanan Kemajuan Filem Malaysia 1981 (Akta 244), Finas

memberi kebenaran pengeluaran filem kepada KUIM Productions sebagai langkah untuk menggalak, memelihara dan memudahkan kemajuan perusahaan perfileman di Malaysia.

Majlis penyerahan surat kebe-

nanan pengeluaran filem FINAS kepada KUIM berlangsung pada 30 Disember di Pawagam P.Ramlee, kompleks FINAS antara Pengerusi Finas, Datuk Abdul Aziz Abdul Rahman dan Timbalan Rektor Hal Ehwal Pelajar dan Pembangunan KUIM, Prof. Dr Mohammad Alias.

Pegawai Perhubungan Awam KUIM Noorfazura Zainol Rashid berkata, KUIM Productions adalah sebuah produksi yang ditubuhkan KUIM khusus untuk membatik diri dalam projek-projek yang berkaitan dengan rundingcara, pendidikan, penghasilan, penerbitan, membekal dan penyebaran bahan audio visual.

Katanya, antara lain ia bertujuan untuk latihan dan pendidikan, pengembangan dan penyelidikan, promosi serta komersial.

"Sehubungan dengan penubuhan itu, KUIM Productions boleh dilihat sebagai serampang tiga mata. Pertamanya membantu proses dan keberkesanan pengajaran dan pembelajaran.

"Kedua, sebagai sumber untuk menjana pendapatan dan menjadi satu landasan sebagai penghubung di antara universiti dengan industri serta organisasi yang terbabit sama ada secara langsung atau tidak langsung dengan perkara-perkara berkaitan filem, audio visual, kewartawanan dan seni persembahan dan seterusnya sebagai pe-

mangkin kepada penyuburan budaya ilmu dalam industri berkalitan," katanya.

Tambah Noorfazura, KUIM Productions turut bertujuan membatik diri dalam penerbitan audio-visual dan membekalkan rancangan televisyen yang sesuai dengan kepakaran KUIM selaras dengan usaha kerajaan untuk menerbitkan lebih banyak lagi rancangan atau program yang berbenut keagamaan dan moral.

"Tidak ketinggalan, mengadakan jalinan kerjasama dengan rumah produksi lain untuk penerbitan rancangan-rancangan tertentu untuk tujuan komersial atau amal," katanya.

Finas yang mempunyai misi untuk membina industri perfileman Malaysia yang berdaya saing di peringkat antarabangsa, akan cuba memberi perkhidmatan yang cekap, mesra, adil dan saksama selain menyediakan latihan untuk meningkatkan lagi kualiti dan produktiviti sumber manusia di dalam industri perfileman.

Antara tanggungjawab lain Finas adalah menyediakan alat dan kemudahan infrastruktur yang memenuhi keperluan industri malah turut memberi khidmat nasihat kepada pengamal perfileman dalam usaha meningkatkan kesedaran, pengetahuan dan kemahiran.

Kami amat berbesar hati untuk bekerjasama dengan KUIM Production untuk melaksanakan aktiviti-aktiviti untuk menggerakkan industri perfileman negara.

dan berharap sokongan yang diberikan menggalakkan, memelihara dan memudahkan kemajuan industri perfileman.

HARIAN METRO, ISNIN 3 JANUARI 2005